

二、申請文件 Required Documents for Application

(以下所有申請文件一概不予退還，請自行保留備份)

(Application documents submissions shall not be returned. Please retain copies.)

(一)入學申請表一份(附貼二吋半身脫帽照片)。

Two copies of completed application form (with a 2-inch bust photo attached to each of the application form)

(二)具結書及授權書(表A-02, P.51)、繳交資料紀錄表各一份。

Declaration form & Authorization (A-02, P.51), and records for document submission.

(三)學歷證明文件影本一份。

Academic degree diploma

經我國駐外使領館、代表處、辦事處或其他經外交部授權機構(以下簡稱駐外館處)驗證之外國學校最高學歷或同等學力證明文件及歷年成績單影本各一份(中、英文以外之語文，應附中文或英文譯本)，或由原修業學校密封逕寄本校。

One copy of the applicant's highest academic degree diploma or the proof of equivalent level and official transcript for all semesters, verified with official stamps by R.O.C. embassies, consulates, or missions abroad or by other notary institutes authorized by the Ministry of Foreign Affairs, R.O.C (hereinafter, "R.O.C. representative offices abroad"). Diplomas should be mailed to NUTN directly from the issuing institution.

(If the original diploma or transcript is not in Chinese or English, a notarized copy of a translation in Chinese or English is necessary).

(四)由金融機構將財力證明以密封郵件方式逕寄本校。

One financial statement issued by a bank of the country in which the student resides and sent directly from the bank to the mailing address below.

(五)其他各系(所)另定應附繳之文件。

Other documents required by the department or institute.

(六)中英文能力證明(此為建議，詳細規定請見各系所之規定)

中、英文能力證明

Evidence of Language Proficiency (Suggestion. Details see the evidences required by the department or institute.)

1、研究所新生語文能力：以下二者擇一。

Graduate student: either A or B

A. 英語能力證明：TOEFL457、IBT50 or CBT137 或IELTS4.0以上；英美人士則免附證明。

Evidence of English proficiency : Above TOEFL457、IBT50、CBT137、IELTS4.0 ; Native-English speakers don't need to submit evidence of English proficiency.

B. 中文證明：華語文能力測驗TOCFL基礎級(Level2)或新漢語水平考試(HSK)4級。

Evidence of Chinese proficiency: TOCFL Level2 or HSK4.

2、大學部新生語文能力必須具備中文證明：華語文能力測驗TOCFL基礎級(Level2)或新漢語水平考試(HSK)4級。

Undergraduate students must submit evidence of Chinese proficiency (TOCFL Level2 or HSK4).